
 

 

 
 

Ågården 

Markvandring  

afholdt den 10 maj 2022 

 

Deltagere:  

Afdelingen:   Klaus Winther, Benthe Hammerstrand og Claus Andersen 

Bo42:   Keld Christensen 

 

Formålet med markvandringen: 

 

Formålet med markvandringen er at vurdere planlagt og periodisk vedligeholdelse i relation til  

vedligeholdelsesbudgettet. Sideløbende noteres, uden for referat, eventuelle akutte forhold der 

konstateres ved markvandringen. De akutte forhold udbedres på foranledning af 

ejendomsfunktionær. 
 

Vedligeholdelsesbudget blev gennemgået og følgende blev besluttet: 

 

• Der var ingen ændringer/kommentarer 

 

Ved den efterfølgende gennemgang af afdelingens bygninger, have- og gårdarealer blev følgende 

forhold drøftet/besluttet. 

 

• Nye hække mod Rahbækkevej ønskes rykket ind for at lette pasning på yderside. Al hæk 

mod Rahbækkevej ønskes udskiftet på en gang, hvorfor det kan blive aktuelt at rykke 

arbejdet og de hensatte penge 1 år. Der ønskes en pris på pasning af nyplantede hække for 

en 2årig periode. 

• Forhold omkring affaldssortering og etablering af areal til miljøstation afventer udspil fra 

Bofa. En placering ved indkørsel/ p-plads foretrækkes, og postkasser ønskes i samme 

anledning flyttet til samme område som et samlet postkasseanlæg. 

 

• I plejeplan fjernes pkt.: 

- Ændring/ fjernelse af udstyr eller konstruktioner. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ref.: Ejendomsinspektør Keld Christensen 


